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Številka:    900-16/2023-17-401102 

Datum:      25. 10. 2023 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

8. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 25. 10. 2023 ob 16.10 v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Ivica Bobolinski, Jure 

Bohinec, Nada Bogataj Kržan, Ana Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, mag. Branko Grims, Gordana Grobelnik, 

Sebastjan Gubič, Bojan Homan, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž 

Ogris, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, dr. Neven Polajnar, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina 

Šmid, Jure Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Opravičeno odsotni: Janez Černe, Sandra Gazinkovski, Doroteja Osterman in Tanja Hrovat. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec - vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Jure Cuderman – sodelavec iz 

Urada za družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Brane Šimenc – vodja Urada za projekte, Tomaž Lanišek – vodja Urada 

za razvoj in pametno skupnost, Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne 

zadeve in civilno zaščito ter reševanje, Neva Vehovec Iličić – vodja Oddelka za mestni svet in krajevne skupnosti, 

Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in krajevne skupnosti.  

 

Na seji sta bila prisotna novinarja: Simon Šubic – Gorenjski glas in Peter Šalamon – Žurnal 24.  

 

Uvodoma je predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 25 svetnic in svetnikov ter, da je 

s tem mestni svet sklepčen.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 7. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 7. seji dne 23. 10. 2023 

in ni imel pripomb nanj. Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je z dnevnega reda zaradi pripomb komisij umaknil 

6. točko dnevnega reda: Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj. Ostali točki dnevnega reda se 

preštevilčita. 
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Dne 23. in 25. 10. 2023 so po elektronski pošti prejeli primerjalne izračune na predlog komisij in svetnice Ane 

Pavlovski k točki Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj. 

 

Na mizo je bilo posredovano gradivo za točko Kadrovske zadeve – Mnenje Mestne občine Kranj v postopku 

imenovanja Pomočnice direktorice Centra za socialno delo Gorenjske Enota Kranj. Razprave ni bilo, zato je dal 

predsedujoči na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

Na dnevni red se kot 2A. točka uvrsti: Mnenje Mestne občine Kranj v postopku imenovanja Pomočnice 

direktorice Centra za socialno delo Gorenjske Enota Kranj.«. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA).  

 

Predsedujoči, župan Matjaž Rakovec je obvestil mestni svet, da bo v skladu s tretjo točko 129. člena Poslovnika v 

kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem 5. točke: Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj 

–osnutek, po skrajšanem postopku. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 7. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 
2. Kadrovske zadeve 

3. Premoženjske zadeve  
4. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 - osnutek 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 
6. Letni program športa v Mestni občini Kranj za leto 2024 
7. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).  

 

 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 7. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

V razpravi je svetnik Rok Igličar podal pripombo, da se na 36. strani dobesednega zapisnika pravilno zapiše dva 
strokovna termina, in sicer: »de lege lata« in »de lege ferenda«.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 
 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 7. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 20. 9. 2023 s pripombo, podano v razpravi 

ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 
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2. KADROVSKE ZADEVE 
 
A. Mnenje Mestne občine Kranj v postopku imenovanja Pomočnice direktorice Centra za socialno delo 
 
Uvodno poročilo je podala Vlasta Sagadin, članica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
 
Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Mestni svet Mestne občine Kranj daje pozitivno mnenje k imenovanju Simone Rihter za Pomočnico direktorice 
Centra za socialno delo Gorenjske, Enota Kranj.  
 
Sklep začne veljati z dnem sprejema na Mestnem svetu Mestne občine Kranj. 
 
Sprejeto soglasno (24 PRISOTNIH: 24 ZA). 
 
 
 
3. PREMOŽENJSKE ZADEVE  
 

A. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2129 SPODNJA BESNICA parcela 437/4 

(ID 4991363) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganima sklepoma pod točkama 3. A in 3. B 
in se z njima strinjajo. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2129 SPODNJA BESNICA 

parcela 437/4 (ID 4991363). 
 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 1034/3 (ID 7343126) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Statutarno pravna komisija:  
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Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganima sklepoma pod točkama 3. A in 3. B 
in se z njima strinjajo. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2100 KRANJ parcela 

1034/3 (ID 7343126). 

 

Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

C. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev  

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

D. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 
nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2023 – dopolnitev in se z njim strinjajo. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s premoženjskimi zadevami. 
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V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Mateja Koprivec, mag. Igor Velov, Sonja Mašić, Manja Zorko, dr. Andreja 

Valič Zver in Matjaž Rakovec.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2023. 
 
Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA). 

 

 

E. Prerazporeditev proračunskih sredstev 2023 
 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališče komisije:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila predlaganimi prerazporeditvami sredstev pod 
točkama 3. E in 3. F. 

 

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Marko Čehovin, Saša Kristan in Marko Čehovin.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
 

Iz NRP 4062015, podNRP 40621016 P2 Ureditev kolesarske povezave med Planino in PC Hrastje, PP 221001 

Investicijsko vzdrževanje in gradnja občinskih cest, podkonto 402099 Splošni materiala in storitve, višini 2.000 EUR, 

podkonta 402113 Geodetske storitve, parcelacije, cenitve in druge podobne storitve, v višini 1.500 EUR in podkonta 

420899 Plačila drugih storitev in dokumentacije, v  višini 9.000 EUR, skupaj 12.500 EUR; 

Iz NRP 40621083 Komunalna in prometna ureditev na relaciji Gorenja Sava-Rakovica-Zabukovje-Sp. Besnica in Zg. 

Besnica, PP 221001 Investicijsko vzdrževanje  in gradnja občinskih cest, podkonto 402804 Načrti in druga projektna 

dokumentacija, v višini 3.300 EUR; 

Iz NRP 40621080 Investicije MOK za ureditev kanjona Kokre, PP 231010 Komunalna dejavnost-investicije in 

investicijski transferji, podkonto 420600 Nakup zemljišč, v višini 86.500 EUR in podkonto 420899 Plačila drugih 

storitev in dokumentacije, v  višini 1.200 EUR, skupaj 87.700 EUR; 

na PP 220203 Materialni stroški – Cestna dejavnost, konto  402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov, v višini 

103.500 EUR. 

 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

F. Prerazporeditev proračunskih sredstev 2023 
 

Uvodno poročilo je podal Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet.  

 

Stališče komisije:  

Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila predlaganimi prerazporeditvami sredstev pod 
točkama 3. E in 3. F. 
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Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  
 

K točki I. 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2023 se prerazporedi: 

Iz NRP 40600215, PodNRP 40621018 P4: Povezava za pešce in kolesarje na Savskem otoku, PP 230213 Gradnja 

cest, kolesarskih in pešpoti, podkonto 420401 Novogradnje, v višini 60.000 EUR; 

na PP 230204 Druge komunalne dejavnosti, konto 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov, v višini 60.000 

EUR. 
K točki II. 

V proračunu Mestne občine Kranj za leto 2023 se prerazporedi: 

- Iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621017 P3: Povezava za kolesarje in pešce z brvjo 

prek Pungarta do Skalice, PP 230213 Gradnja cest, kolesarskih in pešpoti, podkonta 420899 Plačila drugih storitev 

in dokumentacije, v višini 10.000 EUR; 

- Iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621018 P4: Povezava za pešce in kolesarje na 

Savskem otoku, PP 230213 Gradnja cest, kolesarskih in pešpoti, podkonta 420401 Novogradnje, v višini 49.640 

EUR, podkonta 420801 Investicijski nadzor, v višini 2.200 EUR, podkonta 420899 Plačila drugih storitev in 

dokumentacije, v višini 3.800 EUR, v skupni višini 55. 640 EUR;  

- Iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621021 P7: Povezava za kolesarje in pešce z brvjo 

prek Save od Besnice do Okroglega, podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 5.000 EUR;  

- Iz NRP 40600215 Trajnostna mobilnost v Kranju, podNRP 40621045 P19: Povezava za kolesarje in pešce z 

dvigalom do starega Kranj, podkonta 420600 Nakup zemljišč, v višini 1.000 EUR; 

- na PP 220203 Materialni stroški – Cestna dejavnost, oboje na konto 402503 Tekoče vzdrževanje drugih objektov, 

v višini 71.640 EUR. 

 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 

 

 

G. Uvrstitev novega projekta v načrt razvojnih programov  (NRP) in prerazporeditev sredstev 

 

Uvodno poročilo je podal Brane Šimenc, vodja Urada za projekte.  

 

Stališče komisije:  
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganimi prerazporeditvami sredstev in z 
uvrstitvijo novega projekta Poplave 2023 – odprava in sanacija  v načrt razvojnih programov in se z njimi strinja. 

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

K točki I: Uvrstitev novega projekta v Načrt razvojnih programov (NRP) 

- uvrstitev novega projekta v NRP z nazivom Poplave 2023 – odprava in sanacija; 

- s predlogom da se v proračunu za leto 2023 zagotovijo sredstva na samostojnem, novem NRP, in sicer s  

prerazporedijo kot sledi: 

iz NRP 40623005 Vzdrževanje premostitvenih objektov, PP 221001 Invest. vzdrževanje in gradnja občinski 

cest, konta 420500 Investicijsko vzdrževanje in izboljšave, v višini 180.000 EUR, konta 420600 Nakup 

zemljišč, v višini 10.000 EUR in konta 420801 Investicijski nadzor, v višini 10.000 EUR, v skupni višini 

200.000 EUR; 

iz NRP 40721017 Rekonstrukcija in dozidava objekta »OŠ in vrtec France Prešeren-PŠ Kokrica, PP 111001 

Investicije in invest. transfer – izobraževanje, konta 420802 Investicijski inženiring, v višini 19.000 Eur in 

konta 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 21.000 EUR, v skupni višini 40.000 EUR; 
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iz NRP 40722013 Vrtec Čebelica, PP 121001 Investicije in invest. transf. – vrtci, konta 420804 Načrti in 

druga projektna dokumentacija, v višini 20.000 EUR;     

na novi NRP Poplave 2023 – odprava in sanacija, PP 222001 Odprava posledic škode na cestah – naravne 

nesreče 4.8.2023, konto 420501 Obnove, v višini 60.000 EUR, konto 420500 Investicijsko vzdrževanje in 

izboljšave, v višini 170.000 EUR, konto 420804 Načrti in druga projektna dokumentacija, v višini 20.000 

EUR, konto 420801 Investicijski nadzor, v višini 2.000  in konto 420899 Plačila drugih storitev in 

dokumentacije, v višini 8.000 EUR, v skupni višini 260.000 EUR. 

K točki II: Prerazporeditev sredstev 

Iz NRP 40623014 Namakalni sistem Sorško polje , PP 231010 Komunalna dejavnost - investicije in invest. 

transfer, konta 420401 Novogradnje se prerazporedi sredstva v višini 102.845 EUR;  

na NRP 40621038 Ureditev urbanih vrtov, PP 231087 Zelene površine, otr. igr. –investicije, konto 420600 

Nakup zemljišč, v višini 102.845 EUR. 
 
Sprejeto soglasno (25 PRISOTNIH: 25 ZA). 
 
 
 
4. ODLOK O PRORAČUNU MESTNE OBČINE KRANJ ZA LETO 2024 – OSNUTEK 
 
Uvodno poročilo sta podala župan Matjaž Rakovec in Mirko Tavčar, vodja Sektorja za finance in splošne zadeve.  
 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega Odloka o proračunu 
Mestne občine Kranj za leto 2024 – osnutek. 
 
Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za l. 2024 – osnutek.  
 
Komisija za socialne dejavnosti, zdravstvo in šolstvo: 
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 - osnutek. 
 
Komisija za stanovanjske zadeve: 
Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 – osnutek. Člani komisije 

predlagajo, da se v proračunu odpre NRP za gradnjo zadrževalnikov. 

V razpravi so sodelovali: Irena Dolenc, Jure Šprajc, Sonja Mašić, Saša Kristan, mag. Igor Velov, dr. Andreja Valič 
Zver, Manja Zorko, Zoran Stevanović, Vlasta Sagadin, Mirko Tavčar in Matjaž Rakovec.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 2024 z obrazložitvami – osnutek. 
2. Sprejme se načrt razvojnih programov za obdobje od I. 2024 do I. 2027 – osnutek. 
3. Sprejme se kadrovski načrt za I. 2024 – osnutek. 
4. Sprejme se načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj v I. 2024 - 
osnutek. 
5. Sprejme se načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj v I. 2024 - 
osnutek. 
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6. Sprejme se letni program prodaje občinskega finančnega premoženja za I. 2024 - osnutek. 
7. Sprejme se načrt pridobivanja nepremičnega premoženja v I. 2024 - osnutek. 
8. Sprejme se finančni načrt stanovanjskega sklada za I. 2024 z obrazložitvijo - osnutek. 
9. Sprejme se razdelilnik sredstev krajevnim skupnostim po Odloku o kriterijih in merilih za financiranje krajevnih 
skupnosti v Mestni občini Kranj za proračunsko leto 2024. 
10. Sredstva za delovanje svetniških skupin za I. 2024 se določijo v skupni višini 78.368 eur oziroma 197,898 EUR 
/svetnik/mesec. 
11. Za financiranje političnih strank se v I. 2024 nameni 85.000,00 eur. 

 
Sprejeto soglasno (23 PRISOTNIH: 23 ZA).  
 
 
 
5. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PODLAGAH ZA ODMERO KOMUNALNEGA PRISPEVKA 
ZA OBSTOJEČO KOMUNALNO OPREMO NA OBMOČJU MESTNE OBČINE KRANJ – OSNUTEK – PREDLOG ZA 
SKRAJŠANI POSTOPEK 
 
Uvodno poročilo so podale: Nika Rovšek – vodja Skupne službe urejanja prostora, Špela Ložar Shushita – 

Ljubljanski urbanistični zavod in Marija Ahčin Premrl – sodelavka iz Skupne službe urejanja prostora 

 
Stališča komisij:  
Statutarno pravna komisija:  
Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   
 
Komisija za finance in premoženjska vprašanja: 
Člani komisije za finance in premoženjska vprašanja so se seznanili z vsebino predlaganega Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na 
območju Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek. 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 

prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj – osnutek. 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Ogris, Saša Kristan, Nika Rovšek, Matjaž Rakovec, Špela Ložar Shushita, mag. Igor 
Velov in Irena Dolenc.   
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednje  
 
SKLEPE:  
 
1. Sprejme se osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj.  
 
Sprejeto z večino glasov (25 PRISOTNIH: 23 ZA, 2 PROTI).  
 
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj se sprejme po skrajšanem postopku.  
3. Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj.  
 
Sprejeto z večino glasov (23 PRISOTNIH: 22 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL).  
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6. LETNI PROGRAM ŠPORTA V MESTNI OBČINI KRANJ ZA LETO 2024 
 
Uvodno poročilo je podal Jure Cuderman, sodelavec iz Urada za družbene dejavnosti.  
 
Stališča komisij:  
Komisija za kulturo in šport: 
Komisija se je seznanila z Letnim programom športa za leto 2024. 
 
V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, Jure Cuderman, Vlasta Sagadin, dr. Andreja Valič Zver, Matjaž Rakovec, 
Tomaž Ogris, Irena Dolenc, dr. Neven Polajnar in mag. Igor Velov.  
 
Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji  
 
SKLEP:  
 
Sprejme se Letni program športa v Mestni občini Kranj za leto 2024. 
 
Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA).  
 
 
 
7. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA 
 

1. Irena Dolenc: 

- Včeraj se je udeležila usposabljanja za delo z otroki, učenci, dijaki, priseljenci v Škofji Loki. Ta usposabljanja 

potekajo po vsej Sloveniji. Zaključek svetovalke z Zavoda za šolstvo je bil v stilu: iščite primere dobre prakse pri 

vključevanju priseljencev, izmenjujte si izkušnje, posnemajte dobre prakse. Na usposabljanju so drugi prisotni iz 

Kranja predstavili probleme prevelikega števila otrok, učencev oziroma dijakov priseljencev. Za Kranj je 

svetovalka predlagala, da se pripravi projekt, kako bi se ta problem reševal in na ministrstvu za socialno politiko 

pridobi financiranje. Tak projekt je bil v Kranju pripravljen pred dobrimi štirimi leti kot rezultat sodelovanja 

osnovnošolskih učiteljic, a ni dobil posluha na ministrstvu. Tudi mestni svet v prejšnjem mandatu je razpravljal o 

tej temi pri dveh vladah, neuspešno skušal predstaviti rešitve, a o našem predlogu niso razpravljali v državnem 

zboru, kjer se spreminja zakonodaja. Zdaj je ta mestni svet seznanila, da je poslanska skupina Nove Slovenije 

vložila predlog zakona o osnovnih šolah, ki implementira vse rešitve, ki so bile že podprte v prejšnjem sklicu 

Mestnega sveta Mestne občine Kranj. Obrnila se je na navzočega poslanca in na svetnike, ki imajo odsotno 

poslanko in na vse navzoče, ki imajo možnost, da nagovorijo njihove poslanske skupine, njihove poslance, da 

podprejo predlog zakona o osnovni šoli v dobro učencev, osnovni šoli v dobrobit Kranja.  

 

2. Rok Igličar:  

- Podal je predlog za ažurno objavo vabil in zapisnikov Statutarno pravno komisije na spletni strani.  

- Zanima me, kakšno je, če sploh obstaja stališče Mestne občine Kranj (kot večinska lastnica javnega podjetja 

Komunala Kranj) glede sklepa Občinskega sveta Občine Naklo, da se odpadki oddvojijo iz Komunale Kranj in gredo 

pod Komunalo Tržič.  

- Že na eni prejšnjih sej je postavil vprašanje, kako je s strojnimi pometači v Kranju. Prosi za odgovor do naslednje 

seje.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da bodo vsi izračuni glede stroškov prenosa Nakelskih smeti v Občino Tržič 

objavljeni v Kranjskih novicah. Izplena ni, menil pa je, da bodo po izračunih občani Nakla na slabšem. 
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3. Sonja Mašić:  

- Za EasyPark jo zanima, zakaj nastane razlika med končno ceno, če plačaš s kartico in gotovino? So to stroški 

transakcije, bančne ali je kaj drugega?  

- V Hrastjah jo zanima, ali je ta povezovalna cesta med Brniško cesto in pa med delom industrijske cone. Flika 

asfalta je prehod na stari asfalt tako nerodna, da nekatere vrže s ceste in je drevo poleg je že precej poškodovano. 

Prosila je, da se zadeva ustrezno uredi.  

- Vprašala je, ali bo obnova mostu čez Savo zaključena v mesecu novembru, kot je bilo rečeno ali bo to kasneje. 

Vprašala je, kaj bo s planiškim mostom glede na to, da še ni gradbenega dovoljenja.  

- V Zgornjih Bitnjah so zaščitene gomile zaradi česar so imeli že probleme z izgradnjo vrtca. V neposredni bližini 

teh gomil postaja vse večje odlagališče gradbenega materiala. Prosila je, da se zadeva iz bližine teh gomil in takega 

naselja umakne, čeprav je to na privatnem zemljišču.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je odgovoril, da ima EasyPark možnost treh 

vrst plačil: eno je gotovina, ki je v skladu z odlokom, potem z SMS plačili, pri katerih Komunala Kranj nosi stroške 

transakcije in je cena enaka. Tretje je preko aplikacije, kjer se uporabnik sam strinja s splošnimi pogoji, ko naloži 

aplikacijo, da je cena lahko dražja. Zunanji izvajalec ima možnost uporabe raznih variant in imajo različni 

uporabniki tudi različne cene. Veliko uporabnikov se odloča za elektronsko uporabe aplikacije, ampak s tem se 

strinja in zato so višji stroški. Zaenkrat je celo zanimivo, da uporaba aplikacije raste in je uporaba SMS-ov relativno 

nižja, kot je bilo v preteklosti, čeprav je cena ugodnejša. Glede krpanja asfalta v Hrastju, bodo točno pogledali 

lokacijo in zadevo uredili.  

Gradbeno dovoljenje za planiški most je že izdano. Projekt za izvedbo del je v izdelavi, končnih stroškov še ni. Ta 

projekt želijo financirati preko EU sredstev, preko celostnih teritorialnih naložb, da vsaj površine za pešce in 

kolesarje sofinancirajo. Župan je dodal, da je v proračunu planirano 1,7 mio EUR za planiški most.  

 

4. Saša Kristan:  

- Pri obravnavi 4. točke: Odlok o proračunu MOK za leto 2024 – osnutek je postavila vprašanje, kakšen je bil 

strošek obveščanja za participativni proračun. Zelo veliko se je obveščalo, prihajali so letaki, tiskanje letakov in 

pošta, vse to veliko stane. Znesek za to naj bi 24.000 EUR.   

- Vprašala je, kako se zbrana sredstva omrežnine vračajo nazaj v obnovo omrežja? Na to odgovora nisem dobila, 

zato je prosila, da se ji odgovori naknadno.  

- Ob obravnavi uvrstitve novega projekta v NRP-ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo 

ulico, prosi občinsko upravo za predložitev tistega dela odloka, kjer piše, da se mora ureditev površine za pešce 

med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico zaščititi.  

- Zanima jo, kolikšna je zasedenost Park and ride parkirišča.  

- Kaj pomeni prodaja podjetja Arriva glede na sklenjeno koncesijo za občinski proračun? Glede na to, da je 

podjetje prodano, kupljeni so bili električni avtobusi, jo zanima, kolikšno je subvencioniranje avtobusnih prevozov 

v kakšnem znesku?  

- Župan je imel v četrtek, 12. 10.2023 srečanje z krajani oziroma občani Vodovodnega stolpa na temo Severne 

obvoznice. Zanimalo jo je, kaj se je tam dogajalo, kaj je novega na tem področju.  

- Predlagala je, da na pročelje stavbe nasproti Kovačnice, kjer ima prostore glasbena šola, na obstoječi drog za 

zastave obesi slovenska zastava.  

- Odstranitev grafitov pod velbom. V Kranju so čudni grafiti, zanima jo ali bo občina v tej zvezi kaj ukrepala. 

Predlagala je, da se uredi tako, kot pred knjižnico, kjer so grafiti s smislom.  

Prosila je za pisne odgovore. 
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Župan Matjaž Rakovec je povedal, da so imeli srečanje v KS Vodovodni stolp. Tamkajšnja civilna iniciativa Zeleno 

srce Kranj nasprotuje premiku severne obvoznice in širitvi štadiona oziroma umeščanju kateregakoli športnega 

objekta na štadion. Z obvoznico se strinjam, da ostane obstoječa trasa. Nikakor pa se strinja s tem, da se na 

štadionu ne širijo športni objekti. Preprosto zato, ker jih ne morejo umestiti na Planino ali Stražišče, kjer so manjši 

športni objekti za lokalno prebivalstvo. Štadion je namenjen za to, da se tam postavijo objekti, združijo vsi kranjski 

športi, vzdrževanje je cenejše, prevozi so cenejši. Vsi bi vse imeli, samo ne pri njih. Občina pa gleda interes 

občanov. Ekipa pregleduje pobude in mnenja določenih mnenjedajalcev glede občinskega prostorskega načrta. 

Delajo strukturo treh, kaj je pozitivno, kaj je čisto odbito in kaj je za nadaljnjo obravnavo. Ideja je, da se gre 

ponovno v javno razgrnitev, čistopis in potem končni sprejem. Želijo delati transparentno v dobro Kranja.  

 

5. Nina Šmid:  

- Na Prešernovi ulici je opazila označevalno tablo, ki kaže prednost pešcev, od spodaj pa rdeče obarvana kolesar 

in električni skiro. Zanima jo, ali imajo še kolesarji in skiroji pot po Prešernovi ulici. Električnih skirojev se skoraj 

ne sliši, ko vozijo po mestu. Vozijo prehitro, saj je po ulicah e polno otrok, ki ga tak skiro lahko ogrozi. Predlagala 

je, da se voznike električnih skirojev bolj pogosto nadzoruje in kaznuje, ko kršijo predpise.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so tablo postavili leto dni nazaj, 

kjer je težava hitrih voznikov, kolesarjev, voznikov skirojev. Dolgoročno bi morali razmišljati o prepovedi vožnje 

po Prešernovi ulici, ampak alternativno dovoliti po Tavčarjevi in Tomšičevi ulici.  

 

6. Nada Sredojević:  

- Včeraj je bilo na seji sveta zavoda kranjskih vrtcev izpostavljeno vprašanje glede parkirišč pri enoti Čirče, in sicer, 

zakaj parkirišča še vedno niso zarisana kot obljubljeno in, zakaj še ni postavljena tabla za označevanje parkirišču 

z zapisom, da je parkirišče tam omejeno?  

 

7. Mag. Branko Grims:  

- Opomnil je mestni svet, da so pred dvema letoma sprejeli določene sklepe in takrat je Mestna občina Kranj 

poslala tudi v Ljubljano poziv, v katerem se je zelo jasno opredelila za to, da je treba pač izobraževati v okviru 

slovenskega jezika, da je slovenski jezik temeljni pogoj. Neko osnovno znanje slovenskega jezika je temeljni pogoj 

za kakršnokoli integracijo in, če ne poznaš slovenskega jezika, vsako govorjenje o integraciji samo dim v veter. 

Jutri bo vladajoča koalicija črtala iz zakona zadnji minimum znanja slovenskega jezika, ki ga še zahteva trenutno 

slovenska zakonodaja. To delajo v nasprotju s pravnim redom, kršijo direktno zakonodajo, kršijo poslovnik. To je 

škandal, ki bi moral stresti celotno Slovenijo. Predvsem je opozoril, je v popolnem nasprotju s tistim pozivom, ki 

ga je tudi Mestna občina Kranj naslovila pred dobrima dvema letoma na Vlado Republike Slovenije. Prosil je, da 

se prepreči škandalozna odločitev jutri ob siceršnji kršitvi pravnega reda. 
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8. Jure Šprajc:  

- Zanima ga, kako napredujejo dela na mostu čez Savo, ali bo odprt do predvidenega roka, če bodo glede stroškov 

kakšne spremembe, je potrebno pisno odgovoriti.  Posledično je opozoril, da je cesta iz Stražišča - Gorenje Sava, 

železniški podvoz proti obvoznici preobremenjena, v jutranjih urah in popoldanskih urah celo katastrofalna in 

zelo nevarna. Med obema ovinkoma je nagnjena, ozka, bankine so neurejene, udarne jame. Otroci čakajo 

avtobus praktično na cesti, med betonskimi koriti. Tam se srečujejo tovornjaki, avtobusi, smetarji, kombiji in tako 

naprej. Skratka želi, da se ta stvar čim prej pogleda in seveda sanira, preden pride do nesreče.  

- Krajevna knjižnica v Stražišču je premajhna, je edina krajevna knjižnica v vseh občinah, kjer Mestna knjižnica 

Kranj opravlja knjižnično dejavnost in nima dostopa za invalide, vozičke, starejše in tako naprej. Pogovori že 

potekajo, ampak imajo eno dobro leto časa, da se to reši. Dal je pobudo, da se pogovori bolj intenzivno odvijajo 

in da se poišče ustrezna rešitev.  

 

9. Vlasta Sagadin:  

- Tlak v starem mestnem jedru, Poštna ulica, Glavni trg. Vprašala je, kdaj bo opravljena sanacija tega tlaka, ki 

poskakuje pod kolesom, pod skirojem, pod nogami, skratka uničen je in rabi temeljito sanacijo.  

- Mestna občina Kranj ima v lasti za vzdrževanje nekako 4000 m različnih ograj pri cestah, javnih objektih. 

Vprašala je, kdo skrbi za to vzdrževanje in kdaj bo to vrsti, da ne bodo ograje cvetele in vse zarjavele.  

- Zanima jo, ali je pogodba s koncesionarjem Flora za košnjo in vzdrževanje zelenih površin  še veljavna oziroma 

kdaj bo nov razpis za novo obdobje.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da se pogodba s koncesionarjem Flora letos zaključuje s 31.12.2023. Razpis je 

bil objavljen in je podjetje Flora je edino, ki se je prijavilo.  

 

V nadaljevanju je svetnica Vlasta Sagadin predlagala, da se postavijo pogoji pri vzdrževanju parkov: Prešernov 

gaj, Park slovenske himne, Park La Ciotat, da se kosijo pogosteje vsaj na 14 dni.  

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da imajo že v veljavni koncesiji 

pogodbi urejeno, da kosijo petkrat na ostalih območjih, na območjih parkovnih območij in centru mesta pa 

osemkrat s tem, da ko se koncesionarju naroči košnja, jo izvede.  

 

10. Jure Bohinec:  

- Gre za dva prehoda za pešce pri Savi, med Savo in Iskro, ki nista osvetljena v večernem času in menda je bilo že 

nekaj manjših nesreč, ker se pešca slabo vidi. Ker gre za državno cesto, je dal pobudo občini, da jo posreduje 

pristojni direkciji.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.00. 

 

Zapisala: 

Milena Bohinc 

 

 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 

 
 

 


